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Beste mensen,

Ik hadEESal laten weten dat ik niet kan vanmiddag. Ben het eens met EEE doe rustig aan! De facto ‘draait’ de maatschappij
voor een groot deel een soort van normaal met inachtneming van mondkapje, afstand e.d.. Daar komt bij toch weer het noemen

van een datum en niet van data. Dat blijft toch zwak.

Ook instemming met wat [EE schrijft. Het is een wirwar aan regels met veel inconsistenties. Bijvoorbeeld — daar waar data

worden gebruikt om op te sturen (zoals % besmettingen die grens vormen om te versoepelen) wordt dat niet gedaan. Je ziet dat

landelijk (Groningen is net vanochtend naar ‘waakzaam’ gegaan maar stond op basis van echt achterhaalde gegevens nog lang op

‘zeer ernstig’; dus wat zegt dat dashboard nou helemaal). Zelfde geldt voor de internationale reisbeperkingen. Gelden ook

besmettingscijfers die vervolgens toch weer niet worden toegepast zo lijkt het. Je hebt zelf twijfels over wat nu het idee is en hoort

ook van anderen dat men het niet meer serieus neemt al die criteria. Bovendien een ‘black-box’ met weinig gevoel van controle.

Ontstaat het gevoel dat men mogelijk andere motieven heeft. Ergo
— het ondergraaft het beleid ten aanzien van wat we van een

ieder vragen te doen of te laten.

Voor wat betreft de regels ook. Het is wel erg ingewikkeld aan het worden. UIC REILS
buiten verzoek e moet toch bovengemiddeld zijn opgeleid om je weg te vinden en het nog te snappen. Het

zou een zegen zijn als de maatregelen simpeler worden gemaakt die bijdragen aan het doel — te weten afremmen/voorkomen

besmettingen. By the way: opmerkingen van het RIVM dat de delta variant hier niet vaak voorkomt en wellicht een andere

besmettings-dynamiek zal hebben maakt ook niet datje de overheid makkelijk kunt volgen in de afwegingskaders (nb sequencing

wordt hier maar heel weinig gedaan
— dus we weten het niet hoe vaak het voorkomt & waarom zou dat virus hier anders

verspreiden dan in de UK?).

Dus mi rustiger aan, versimpeling van regels en alsje zegt te sturen op data/wetenschap straal dat dan ook uit door die ook echt

serieus te nemen en toe te passen.

Een goede vergadering en hartelijke groet,

IEE

vor:EEN) EET eu.
Datum: woensdag 9 juni 2021 om 09:10
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Onderwerp: Re: extra bijeenkomst expertsessie gedragsreflectes maatregelenpakket NCTV

Beste GE) en allemaal,

lk kan er straks niet bij zijn dus deel ik alvast mijn gedachten.
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Ik begin het overzicht kwijt te raken van de regels die gelden in welke situatie en meen daarin ook inconsistenties te zien, met

name over wanneer nu wel en niet afstand gehouden moet worden.

Mijn aanbeveling zou dan ook zijn om de richtlijnen nog eens goed tegen het licht te houden op helderheid en consistentie. Als

regels complex en onduidelijk zijn is de kans groot dat veel mensen denken dat het allemaal te moeilijk worden.

In de context van minder infecties, ziekenhuisopnamen en meer vaccinaties zou het mij niet verbazen als veel mensen zich in veel

situaties niet (meer) aan regels houden (als is het maar omdat ze niet meer weten wat die zijn). Het zou dan zomaar kunnen dat

regels alleen nog gevolgd worden in situaties waarin die door anderen gecommuniceerd (en gehandhaafd) worden, denk aan de

doorstroomlocaties, voorstellingen, horeca en dergelijke. En dat zal dan ook vaker gedoe op gaan leveren.

Kortgezegd: helder (en vaak) communiceren wat de regels zijn die waar gelden en zorgen dat er geen onbegrijpelijke

inconsistenties zijn. En niet (al) te snel gaan lijkt me ook een goed plan, dat hebben we ook al vaak aangegeven.

Groet,
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Onderwerp: Re: extra bijeenkomst expertsessie gedragsreflectes maatregelenpakket NCTV

Beste collega’s,

Ik heb een overstijgende reactie. Ik denk dat er zo weinig mogelijk versoepeld moet worden totdat iedereen de kans heeft

gehad zich volledig te laten vaccineren. En ik denk dat niet alleen; wij hebben een kwalitatief onderzoek gedaan onder

UM-medewerkers ter voorbereiding van een survey, de volgende week. Deelname was op uitnodiging en gebiased
natuurlijk, maar ik was verrast hoeveel weerstand er was tegen het besluit van de UM om in september weer volledig
open te gaan. Het gaat nog niet eens over de volgende week.

Een bloemlezing:

“Weer volledig starten in september” ...:

... 1s te snel -

... heeft te veel risico -

... betekent dat ik me moet beschermen tegen anderen.

Ik maak me zorgen over dat er studenten en medewerkers zijn die terugkeren uit hoog-risico landen.
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.. over hoe om te gaan met vaccinatie-ontkenners/weigeraars.

.. over bijeenkomsten met grote groepen mensen.

.. over dat mijn kamergenoot/genoten niet zo voorzichtig zijn als ikzelf.

.. over dat ik geinfecteerd kan worden.

Ik vind dat de 1.5m afstandsregel in september nog steeds van kracht zouden moeten zijn

Ik vind dat de regel om een mondkapje te dragen in september nog steeds van kracht zou moeten zijn

Mensen die snotteren of hoesten, moeten naar huis worden gestuurd.

Een deel van de groep behoorde tot de z.g. “kwetsbaren”. En er zijn ook mensen die niet kunnen wachten om weer te

beginmen, natuurlyk. En het kan best zijn dat die groep in de meerderheid bljjkt straks. Maar ik denk nog steeds dat we

moeten proberen een rem te zetten op de versoepelingen zolang nog niet iedereen gevaccineerd kan zijn. Fr is een

duidelijk uitzicht, maar er zijn kennelijk ook veel mensen die heel bezorgd zijn over te snel terug naar “normaal”. Komt

dit ook uit de RIVM-survey?

Groeten,
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